
ملی  کمیتــه  ورزشــی  فنی  مدیــر 
پارالمپیک از قطعی شــدن ۹ سهمیه 
جدید برای کاروان اعزامی به بازی های 
اینکه  و  داد  خبــر  پاریس  پارالمپیک 
فهرست تعداد رشته های این کاروان در 

۱۰ رشته بسته شد.
ســعید ســلگی مدیر فنی ورزشــی کمیته 
ملــی پارالمپیک در گفت و گــو با  مهر در 
مورد آخرین وضعیــت کاروان ورزش ایران 
برای حضور در بازی های پارالمپیک ۲۰۲۴ 
پاریس از حیث تعداد رشته ها و سهمیه های 
کسب شــده در آنها و همچنین زمان نهایی 

شدن ترکیب اعزامی توضیح داد.
اختصاص ۸ سهمیه

پاراوزنه برداری به ایران
وی از تخصیص ۸ ســهمیه به رشته پاراوزنه 
برداری خبــر داد و گفت: البته طبق قوانین 
در هر وزن مجــاز به اعزام تنها یک نماینده 
هستیم در حالیکه در هر یک از اوزان ۱۰۷ و 
۱۰۷+ کیلوگرم دو سهمیه به ایران اختصاص 

داده شده است.
حذف دو پاراوزنه بردار و اعزام ۶ نفر

مدیر فنی ورزشــی کمیته ملی پارالمپیک 
تاکیــد کرد: با این اوصاف بــه ناچار باید دو 
ســهمیه را نادیده بگیریم. در همین زمینه 

مکاتبه ای با فدراسیون داشته ایم تا با انجام 
بررسی های لازم، نفرات موردنظر برای اعزام 
مشــخص شــوند. البته بر اســاس وضعیت 
فعلی پاراوزنــه بــرداران و رکوردهای آنها، 
تقریبا مشخص اســت که چه کسانی اعزام 
می شوند اما در این زمینه منتظر تایید کادر 
فنی هســتیم. در کل اینکه اعزام ۶ پاراوزنه 
بردار طبق ۸ سهمیه تخصیصی در این رشته 

قطعی است.
سه سهمیه در جودو

سلگی به وضعیت رشته پاراجودو اشاره کرد 
و گفت: امــروز کمیته برگــزاری بازی های 
پارالمپیــک، بر اســاس رنکینــگ جهانی 
فهرست پاراجودوکاران را هم نهایی و اعلام 
رســمی می کند. بر اساس این رنکینگ سه 
سهمیه ایران قطعی است و آنها جزو ترکیب 
کاروان لحاظ کرده ایم و اضافه شدن این سه 
سهمیه جدید به کاروان را مدنظر داریم اما با 

این حال منتظر اعلام رسمی هستیم.
بسته شدن فهرست رشته های 

اعزامی با ۱۰ رشته
این مقام مسئول در کمیته ملی پارالمپیک 
تاکید کرد: پاراجودو آخرین رشــته ای است 
وارد فهرست رشته های اعزامی کاروان ایران 
بــه بازی های پارالمپیک می شــود. با اضافه 

شدن این رشته، ترکیب رشته های اعزامی به 
پاریس با ۱۰ رشته والیبال نشسته و گلبال 
)تیمــی(، پاراوزنه بــرداری، پارادوومیدانی، 
پاراتیرانــدازی، پاراتیروکمــان، پاراتکواندو، 
پاراشنا، پاراکانو و پاراجودو )انفرادی( بسته 

خواهد شد.
مشخص بودن تعداد نفرات اعزامی 

در ۸ رشته تیمی و انفرادی
وی همچنیــن گزارشــی از وضعیت تعداد 
ورزشکاران اعزامی در هر یک از این رشته ها 
ارائه داد و گفت: در والیبال نشسته و گلبال 
به ترتیب ۱۲ و ۶ ورزشــکار اعزامی خواهیم 
داشــت. اعزام ۶ و ۳ ورزشــکار در پاراوزنه 
برداری و پاراجودو هم طبق ســهمیه جدید 
تخصیصــی قطعی اســت. در پاراتکواندو ۵ 
ورزشــکار اعزامی در بخش مــردان )۳ نفر( 
و بانــوان )۲ نفر( داریــم. در پاراکانو هم دو 
ورزشــکار شــامل یک مرد و یک زن اعزام 

می شوند. 
در پاراشنا هم طبق سهمیه های کسب شده 
دو نماینده خواهیم داشــت. پارادوومیدانی 
ایران هــم ۲۰ نماینــده در پاریس خواهد 

داشت.
وضعیــت تعداد ورزشــکار اعزامی در این ۸ 
رشته قطعی اســت اما در سایر رشته ها نیاز 

به بررسی تکمیلی است.
تیراندازی؛ اعزام قطعی دو ورزشکار 

و بلاتکلیفی دو نفر دیگر
ســلگی در مــورد وضعیــت ســه رشــته 
دیگــر توضیــح داد و با یــادآوری اینکه در 
پاراتیراندازی چهار سهمیه کسب شده است، 
ادامه داد: اعزام ســاره جوانمردی و نسرین 
شاهی قطعی است. رقیه شجاعی و مرتضی 
میرشــفیع دو پاراتیرانــداز دیگر هســتند 
که کســب ســهمیه کرده اند اما باید از آنها 
رکوردگیری انجام شــود تا نســبت به اعزام 

شان تصمیم قطعی اتخاذ شود.
بررسی وضعیت پاراکمانداران برای 

تعیین تکلیف ۷ سهمیه
مدیر فنی ورزشــی کمیته ملی پارالمپیک 
با اشــاره به حضــوری کــه پاراکمانداران 
در مســابقات بیــن المللی چک داشــتند، 
خاطرنشان کرد: در پاراتیروکمان ۷ سهمیه 
کسب شده است اما قرار بود نتیجه عملکرد 
پاراکمانداران در این رقابت ها تعیین کننده 
وضعیت اعزام شــان باشد. طی یکی دو روز 
آینده جلســه فنــی در این زمینــه برگزار 
می شود تا تکلیف ســهمیه ها و ورزشکارانی 
که می توانند از آنها استفاده کنند، مشخص 

شود.
نهایی شدن ترکیب ۲۰ نفره 

پارادوومیدانی بعد از 
بررسی های تکمیلی

وی در مورد رشته پارادوومیدانی که پرتعداد 
ترین رشــته اعزامی به بازی های پارالمپیک 
به حساب می آید نیز گفت: تقریبا اعزام ۲۰ 
پارادوومیدانی کار از مجموعه ورزشــکاران 
جانباز و تــوان یاب و نابینا و کم بینا قطعی 

است. 
در مورد نفــرات اعزامی روی یک دو گزینه 
باید بررســی تکمیلی انجام شود تا فهرست 

آنها نهایی شود.
اعزام ترکیبی متشکل از ۶۷ 

ورزشکار به پاریس
این مقام مسئول در کمیته ملی پارالمپیک 
در مورد ترکیب نهایی ورزشــکاران اعزامی 
به بازی هــای پارالمپیک پاریس به خبرنگار 
مهر گفت: باید بررسی های تکمیلی در مورد 
پاراتیراندازی، پاراتیروکمان و پارادوومیدانی 
به نتیجه برسد تا ترکیب نهایی شود اما طبق 
پیش بینی هــا ۶۶ یا ۶۷ ورزشــکار اعزامی 

خواهیم داشت.

هنوز  برتری  لیگ  تیم های  از  بسیاری 
برای سرمربی فصل آینده خود تصمیم 

نگرفته اند.
لیگ برتــر بیست وســوم روز ۱۲ خرداد با 
قهرمانــی پرســپولیس به پایان رســید تا 
سرخپوشان به هفتمین قهرمانی خود در ۸ 
سال اخیر دست پیدا کنند. در شرایطی که 
نزدیک به یک ماه از اتمام مســابقات لیگ 
برتــر و بیش از ۱۰ روز از پایان جام حذفی 
می گذرد، هنوز تکلیف ســرمربیان بسیاری 
از تیم های حاضر در فصل آینده مشــخص 
نیســت و بســیاری از تیم ها در بلاتکلیفی 
قرار دارند. در این بین ســازمان لیگ هنوز 
زمان آغاز لیگ برتر بیســت وچهارم را هم 
مشــخص نکرده و کسی تاریخ دقیق شروع 
فصل جدید را نمی دانــد. اتفاقی که باعث 
افزایش بلاتکلیفی تیم ها شده و هنوز هیچ 
تیمی حتی تمرینات خود برای فصل جدید 
را هم آغاز نکرده است. اتفاقی که می تواند 
روی کیفیت هفته های ابتدایی فصل بعدی 

مسابقات هم تاثیر منفی بگذارد.
فقط ۶ تیم سرمربی دارند!

از میــان تیم هــای حاضر در لیــگ برتر 
بیســت وچهارم، فقط تکلیف نیمکت ۶ تیم 
مشــخص شــده و ۱۰ تیم دیگر بلاتکلیف 
هستند. استقلال، پرســپولیس، ذوب آهن، 
فــولاد، خیبر خرم آبــاد و چادرملو اردکان 
تیم هایی هســتند که اکنون سرمربی دارند 
که از این بین پرســپولیس و فولاد نسبت 
بــه فصل قبل با تغییــر روی نیمکت خود 
مواجه شده اند. سرخپوشان پایتخت پس از 
قهرمانی در فصل گذشــته و شوک جدایی 
اوســمار ویرا مجبور به انتخاب ســرمربی 

جدید شــدند و پس از مذاکــرات طولانی 
با چند گزینه، ســرانجام با خوان کارلوس 
گاریدو قرارداد امضا کردند. فولاد هم پس از 
یک فصل عجیب و فرار از سقوط در آخرین 
دقایــق، این بــار تصمیم دارد با شــرایط 
متفاوتی وارد لیگ برتر شــود و خیلی زود 
با یحیی گل محمدی به توافق رسیده است.

اســتقلال، ذوب آهن، خیبر و چادرملو هم 
تیم هایی هستند که با سرمربیان فصل قبل 
خود ادامه می دهند و ترجیح دادند با ثبات 

وارد فصل جدید شوند.
بلاتکلیف مثل سپاهان، تراکتور و گل گهر

۲ تیــم مدعی ســپاهان و تراکتــور و تیم 
گل گهر ســیرجان برخلاف ۲ رقیب دیگر 
خود یعنی اســتقلال و پرســپولیس اصلا 
شرایط جالبی ندارند و تکلیف نیمکت شان 
مشخص نیست. ســپاهان پس از قهرمانی 
در جام حذفی قصد داشت با ژوزه مورایس 
ادامه دهد ولی سرمربی پرتغالی ساز جدایی 
کوک کرده و تصمیمی برای بازگشــت به 
ایران نــدارد. تراکتور هم پس از حواشــی 
مربوط به مالکیت محمدرضا زنوزی با چند 
گزینــه مذاکره کــرده و حتی بحث حضور 
داوید بتونی، دســتیار زین الدین زیدان در 

رئال مادرید هم مطرح شده است.
گل گهر ســیرجان هم دیگر تیمی اســت 
کــه برای فصل بعد وضعیــت جالبی ندارد 
و ســرمربی خود را مشــخص نکرده است. 
هنوز شــرایط ماندن یــا جدایی مارینوس 
اوزونیدیس مشــخص نشده ولی در صورت 
رفتــن او، از محرم نویدکیــا به عنوان یکی 
از گزینه هــای نیمکت تیم ســیرجانی یاد 

می شود.

در تلاش برای حفظ سرمربی فصل قبل
در میان تیم های بلاتکلیف، چند تیم قصد 
دارند با ســرمربیان قبلی خود ادامه دهند 
ولی وضعیت شان مشــخص نشده و شاید 
در نهایــت مجبور به تغییر شــوند. ملوان، 
آلومینیوم اراک، مس رفســنجان و هوادار 
تیم هایــی هســتند که ترجیــح می دهند 
تغییری روی نیمکت ایجــاد نکنند. ملوان 
فصل قبل با مهدی تارتار نتایج درخشــانی 
کســب کرد و در لیگ برتر ششم شد ولی 
این ســرمربی پس از پایــان فصل تصمیم 
بــه جدایی گرفتــه و همیــن موضوع کار 

انزلی چی ها را سخت کرده است. 
آلومینیوم اراک هم به دنبال ادامه همکاری 
با مجتبی حســینی اســت و این سرمربی 
هم با تیمــش قرارداد دارد ولی در روزهای 
اخیر شایعاتی مبنی بر پیشنهاد تراکتور به 
حسینی به گوش رسیده که می تواند مسیر 

او را تغییر دهد.
مس رفســنجان و هوادار ۲ تیمی بودند که 
در میانه لیگ بیست وســوم دست به تغییر 
مربی زدند و از اقدام خود هم راضی بودند. 
این ۲ تیم خواستار ادامه همکاری با محرم 
نویدکیا و مسعود شجاعی هستند که از بین 
این ۲ نفر احتمال ماندن شجاعی در تیمش 

بیشتر است ولی احتمال جدایی نویدکیا با 
توجــه به وضعیت نه چنــدان مطلوب مس 

بیشتر از احتمال ماندن اوست.
شــمس آذر قزوین، نســاجی مازنــدران و 
اســتقلال خوزســتان ۳ تیمی هستند که 
وضعیت شان چندان مشــخص نیست و از 
بین این ۲ تیم شرایط شمس آذر و نساجی 
بدتر از اســتقلال خوزســتان است. هنوز 
شرایط ســعید دقیقی برای ادامه حضور در 
قزوین مشخص نیست و حواشی مربوط به 
مدیرعامل این باشــگاه هــم اوضاع را برای 

شمس آذر بدتر کرده است. 
نساجی هم پس از بقا در لیگ برتر، حالا با 
چالش تغییر مالکیت مواجه شده و ساکت 
الهامــی هم اعلام کرده بــدون حضور رضا 
حدادیان تصمیمی برای ماندن در قائمشهر 

ندارد. 
ایــن اتفاقات نســاجی و شــمس آذر را به 
تبدیل  برتر  لیــگ  تیم های  بلاتکلیف ترین 

کرده است.
اســتقلال خوزســتان هم پــس از جدایی 
سیروس پورموســوی اقدامی برای انتخاب 
ســرمربی جدید نداشته ولی گفته می شود 
در فصل آینده یک ســرمربی خارجی روی 

نیمکت این تیم خواهد نشست.

حضور در ۱۰ رشته با ۶۷ ورزشکار

ترکیب کاروان پارالمپیک نهایی شد

بررسی وضعیت سرمربیان لیگ بیست وچهارم

بلاتکلیفی تیم های لیگ برتر

علی علیپور  به خانه برمی گردد

باشگاه پرسپولیس مذاکراتش را برای جذب مهاجم سابق خود آغاز کرد.
بــه گزارش ایرنا، در پایان رقابت هــای این فصل لیگ برتر پرتغال علی علیپور 
مهاجم ۲۸ ســاله و ایرانی باشگاه ژل ویسته بعد از دو فصل حضور نه چندان 

موفق در این باشگاه، از این تیم پرتغالی جدا شد.
از همان روزهای نخســت جدایی وی از این تیم، گمانه زنی هایی در خصوص 
بازگشت او به پرسپولیس به وجود آورد و رفته رفته این موضوع شکل واقعیت 
به خود گرفت. باشگاه پرســپولیس بعد از جدایی این مهاجم با وی مذاکرات 
کوتاهی داشــت اما به دلیل مشــمول بودن این مهاجم بــرای انجام خدمت 

سربازی، مذاکرات با وی متوقف شد.
حالا بعد از بررســی های صورت گرفته مشکل خدمت سربازی علیپور برطرف 
شــده و از این رو باشگاه پرسپولیس از امروز مذاکرات خود را برای جذب این 
مهاجم ۲۸ ساله از سر خواهد گرفت. این در شرایطی ست که این مهاجم مورد 
توجه دو باشــگاه استقلال تهران و تراکتور تبریز نیز قرار گرفته اما اولویت اول 

او پرسپولیس است.
گفتنی اســت علیپور در لیــگ هفدهم با به ثمر رســاندن ۱۹ گل آقای گل 

رقابت های لیگ برتر شد.

وحدت هنانوف  به گل گهر پیوست

وحدت هنانوف با امضای قراردادی راهی تیم گل گهر سیرجان شد.
به گزارش خبرآنلاین؛ وحدت هنانوف، مدافع فصل گذشــته پرســپولیس با 

امضای قراردادی به گل گهر سیرجان پیوست.
هنانوف تاجیکستانی ابتدای لیگ ۲۱ از استقلال تاجیکستان راهی پرسپولیس 

شده بود.

فوتبال

پایان همکاری عابدزاده و ماریتیمو رسمی شد

دروازه بان ۳۱ ســاله فوتبال ایران رســماً به همکاری اش با باشگاه ماریتیمو 
پایان داد.

به گزارش فوتبال ۳۶۰، لژیونرهای فوتبال ایران بعد از پایان فصل ۲۰۲۳-۲۴ 
و در شرایطی که تورنمنت های مهمی چون یورو ۲۰۲۴ و کوپاآمریکا در حال 
انجام اســت، به دنبال تعیین تکلیف خود هســتند. در حالی که بیشتر نگاه ها 
به سوی مهدی طارمی اســت و علاقه مندان به فوتبال در ایران چشم انتظار 
برگزاری مراسم معارفه او در تیم اینتر ایتالیا هستند، سایر لژیونرهای فوتبال 
ایران هم در حال تغییر دادن تیم خود هســتند کــه از جمله این بازیکنان 

می توان به علیرضا جهانبخش، سردار آزمون و امیر عابدزاده اشاره داشت.
امیر عابدزاده، یکی از لژیونرهای فوتبال ایران محســوب می شود که در طول 
یک دهه اخیر همواره ســعی داشــته تا بیرون از فضای فوتبال ایران، کارش 
را پیش ببرد. او در فاصله زمانی ۹ فصل اخیر، در تیم هایی مانند باریرنســه، 
پونفرادینا و ماریتیمو ســعی داشته تا کار خود را پیش ببرد و به جز مقطعی 
کوتاه حضور در فوتبال باشــگاهی اســپانیا، او همواره در فوتبال باشــگاهی 
پرتغال کار خود را دنبال کرده اســت. بعد از جدایــی پرماجرا از پونفرادینا، 
عابــدزاده در فصل اخیر تصمیم گرفت تا بــه ماریتیمو بازگردد و در فوتبال 

باشگاهی پرتغال کارش را پیش ببرد.
پایان فصل پرماجرای عابدزاده در ماریتیمو

عابدزاده که تجربه ۶۵ بازی برای پونفرادینا اسپانیا را در کارنامه اش دارد، بعد 
از گذراندن روزهای پرنوســان در حالی به ماریتیمو بازگشت که او بیشترین 
بــازی خود در دوران لژیونری اش را برای این تیم پرتغالی انجام داده اســت. 
ماریتیمــو در فصل اخیر امیدوار بود کــه بتواند به چرخه تیم های لیگ برتر 
پرتغال بازگردد اما در یک رقابت نفس گیر، آن ها ناکام در کســب ســهمیه 
صعود به لیگ برتر بودند و همین مسئله باعث شد تا همچنان در سطح دوم 

فوتبال باشگاهی پرتغال بمانند.
دروازه بان ۳۱ ساله فوتبال ایران در فصل اخیر، در ۲۰ مسابقه در لیگ دسته 
اول پرتغال و جام حذفی این کشــور در ترکیب ماریتیمو به میدان رفت که 
بررســی آمار و ارقام نشــان می دهد که عابدزاده در این ۲۰ مسابقه، ۱۴ گل 
دریافت کرده و تنها ۹ بار موفق به ثبت کلین شــیت شــده است. نکته مهم 
آنکه در ۶ بازی پایانی، امیر عابدزاده جایی در فهرســت ماریتیمو نداشــت و 
زمزمه هایی درباره جدایی او از این تیم شنیده می شد که شب گذشته رسماً 

باشگاه پرتغالی، پایان همکاری اش با عابدزاده را اعلام کرد.
و شاید بازگشت به پرسپولیس!

امیر عابدزاده هنوز تصمیمی برای آینده کاری خود نگرفته و بدون شــک او 
یکی از چهره های ویژه بازار تابســتانه خواهد بود. در ســالیان اخیر در چند 
نوبت بحث بازگشــت عابدزاده به فوتبال باشــگاهی ایران مطرح شد و حتی 
زمزمه هایی مبنی بر حضور احتمالی او در پرســپولیس هم به گوش رســید 
اما با این وجود، شــایعات پیرامون عابدزاده به واقعیت تبدیل نشــد اما حالا 
در بازار تابســتانه، شرایط متفاوت از گذشته است. در حالی که گفته می شود 
اولویت امیر عابدزاده همچنان ادامه فعالیت در خارج از فوتبال ایران اســت 
اما دور از ذهن نیســت که او با پیشنهادی متفاوت برای بازگشت به فوتبال 

ایران وسوسه شود.
پرسپولیســی ها در روزهای اخیر و بعد از حواشــی به وجــود آمده پیرامون 
علیرضا بیرانوند، در ســودای جذب دروازه بان جدیــد بوده اند و جالب آنکه 
عابدزاده هم با انتشار نماد باشگاه پرسپولیس سعی داشت تا علاقه قلبی خود 
برای بازگشــت به جمع سرخ پوشان را نشان بدهد. پیگیری های بیشتر نشان 
می دهد فعلًا مذاکره رسمی ای میان طرفین انجام نشده اما با توجه به بازیکن 
آزاد بــودن امیر عابدزاده، این احتمال وجود دارد که طی روزهای آتی انتقال 
این دروازه بان باتجربه به پرســپولیس رنگ وبوی جدی تری به خود بگیرد. از 
سوی دیگر، زمزمه هایی درباره احتمال بازگشت عابدزاده به فوتبال باشگاهی 
اســپانیا به گوش می رسد و باید دید او طی روزهای آتی چه تصمیمی درباره 

آینده کاری خود خواهد گرفت.

ویژه

مودریچ و واسکس تمدید کردند

دو بازیکن باتجربه رئال مادرید قــرارداد خود را با این تیم 
یک فصل دیگر تمدید کردند. به گزارش ایســنا، سرانجام 
تکلیف لوکا مودریچ و لوکاس واسکس مشخص شد و این 
دو بازیکن باتجربه رئال مادرید یک فصل دیگر در تیم باقی 

خواهند ماند.
فابریتزیو رومانو اعلام کرد که مودریچ و واسکس یک فصل 
دیگر قــرارداد خود را تمدید  کردنــد و به زودی این خبر 

رسانه ای می شود.
رومانو نوشت: هم واســکس و هم مودریچ قرارداد خود را 
امضا کرده اند و به زودی عکس تمدید آنها منتشر می شود.

مودریچ تیم ملی فوتبال کرواسی را در یورو ۲۰۲۴ همراهی 
کرد و از صعود به دور بعد باز ماند. این در حالی اســت که 
واســکس به تیم ملی اســپانیا دعوت نشد. این دو بازیکن 
فصل خوبی را با رئال مادرید پشت سر گذاشتند و قهرمانی 

در لالیگا و لیگ قهرمانان اروپا را به دست آوردند.

ساوت گیت روی لبه تیغ

مدافع پیشین انگلیس عملکرد تیم ملی این کشور در یورو 
۲۰۲۴ را ارزیابی کرد.

به گزارش ایســنا، تیم ملی فوتبــال انگلیس با گل دقیقه 
۵+۹۰ جود بلینگام از شکست در وقت قانونی برابر اسلواکی 
و حــذف از جام ملت های اروپا گریخــت و در ادامه با گل 
هری کین در وقت اضافه، پیروز از میدان خارج شد و راهی 

دور یک چهارم نهایی یورو ۲۰۲۴ شد.
گری نویل، مدافع پیشــین تیم ملــی فوتبال انگلیس در 
ارزیابــی عملکرد این تیم در یــورو ۲۰۲۴ گفت: من برای 
ســاوت گیت خوشحالم. همه ما او را به خوبی می شناسیم، 
او یک انســان عالی و بسیار صادق است. ساوت گیت امروز 
متوجه شــد که روی طناب  راه می رود. ما برای چهارمین 
بازی متوالی بازی بسیار بدی انجام دادیم و حتی در وقت 
اضافــه هم خوب بــازی نکردیم و اســلواکی را با بازی بد 
خودمان تقویت می کردیم. در نهایت حریف بدشانسی آورد 
و می توانست بهتر از این نتیجه بگیرد. اکنون باید چیزی را 
به طور اساسی در تیم تغییر دهیم. ما خیلی خوش شانس 
بودیم و باید از ســتاره ها تشکر کنیم و به مرحله بعد نگاه 
کنیم چون بازی وحشتناکی انجام دادیم. انگلیس باید در 

دور بعدی به مصاف تیم ملی فوتبال سوئیس برود.

 صعود ساده به جام جهانی؟ 
از این خبرها نیست!

بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران می گوید، تیم ملی در 
راه صعود به جام جهانی راه سختی در پیش دارد.

مهدی مهدوی کیا در گفت وگو با ایسنا، درباره حضورش در 
مراسم قرعه کشی مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶، اظهار کرد: 
مراسم خوبی برگزار شد و نظم خوبی حاکم بود. به هر حال 
مراسم قرعه کشی مرحله نهایی مقدماتی جام جهانی بود و 
تیم ها می خواســتند هرچه زودتر رقبای خود را بشناسند. 
قرعه ها هم بد تقسیم نشد. با توجه به اینکه ۸ ونیم سهمیه 
به آســیا اختصاص داده شــده، فرصت خوبی برای برخی 
تیم هاســت که تا به حال به جام جهانی نرفته اند تا تلاش 

کنند به این رقابت ها برسند.
وی در ادامه گفت: بیشــتر شدن تعداد سهیمه آسیا برای 
حضور در جام جهانی برای قدرت های فوتبال آسیا حاشیه 
امن را بیشتر کرده اســت اما در فوتبال بازی ساده وجود 
ندارد و هر بازی شــرایط خاص خودش را دارد. با این حال 
صعود به جام جهانی نســبت به گذشته ساده تر شده است. 
قبلا دو تیم، یا ســه تیــم یا این اواخر ۴ تیم از آســیا به 
جام جهانی صعود می کردند اما الان شــرایط ساده تر شده 
است. مهدوی کیا درباره دیدارش با امیرقلعه نویی در حاشیه 
مراسم قرعه کشی مقدماتی جام جهانی هم گفت: در حاشیه 
مراســم دیداری با آقای قلعه نویی داشتم و برای تیم  ملی 
آرزوی موفقیت کردم که ان شــاءالله بــه عنوان تیم اول از 

گروه خود راهی جام جهانی شود.
او دربــاره عملکرد امیر قلعه نویــی در تیم ملی هم گفت: 
تیم ملــی به همــراه آقای قلعه نویی به عنــوان تیم اول از 
گروهش به ایــن مرحله صعود کرده که از این نظر نتیجه 
خوبی کســب شده اســت. ما در گروهی بودیم ازبکستان 
حضور داشــت که تیم خوبی اســت. آنها سال های آینده 
حرف های زیادی بــرای گفتن خواهند داشــت چون در 

فوتبال پایه سرمایه گذاری بسیار خوبی انجام داده اند.
مهدوی کیا درباره جام جهانــی ۲۰۲۶ هم گفت: امیدوارم 
به عنوان تیم اول به ایــن رقابت ها صعود کنیم و با توجه 
به اینکه جام جهانی ۴۸ تیمی شــده است، بتونیم از گروه 

خودمان به دور بعد برسیم.
او درباره انتقادهایی که از عملکرد امیر قلعه نویی می شــود 
هــم گفت: به نظر من کار تیم  ملی اصلا ســاده نیســت. 
همه تیم ها ســخت کار می کنند و رقبا قدرتمند هستند. 
ببینید فوتبال اردن چه پیشــرفتی کرده یا تیم هایی مثل 
قرقیزستان و فلسطین به مرحله نهایی مقدماتی جام جهانی 
صعــود کرده اند. این نشــان می دهد که ما کار ســاده ای 
نداریــم. اگر فکر می کنید به راحتــی از گروه خودمان به 
جام جهانی می رسیم، خیر! از این خبرها نیست. کره شمالی 
و قرقیزستان تیم های ناشناخته هستند، بنابراین کار بسیار 
ســخت است اما تیم  ملی ایران پتانسیل این  را دارد که به 

عنوان تیم اول به جام جهانی صعود کند.
مهدوی کیا درباره اینکه اهالی فوتبال ایران از امیر قلعه نویی 
می خواهنــد در مقطع کنونی در تیم  ملی جوانگرایی کند، 
گفت: بالاخره تیم ملی باید پوســت اندازی کند، البته این 
موضوع به صلاح دید مربی اســت که هــر زمانی نیاز بود 

بازیکنان جوان را به تیم ملی اضافه کند.
او در پایــان درباره اینکه آیا پیشــنهادی از فوتبال ایران 
برای هدایت تیمی دارد یا خیر؟ گفت: به فوتبال ایران فکر 

نمی کنم و پیشنهادی هم ندارم.

خارجی

خبر
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احسان حدادی رئیس فدراسیون دوومیدانی شد واکنش فغانی به فساد در فوتبال ایران
بــه مدت  احســان حدادی 
چهار ســال به عنوان رئیس 
فدراسیون دوومیدانی انتخاب 

شد.
به گزارش ایسنا، مجمع انتخاباتی 
آکادمی  در  دوومیدانی  فدراسیون 
ملی المپیک برگزار شد و در پایان 
این مجمع، احسان حدادی با ۴۰ 

رای برای چهار ســال به عنوان رئیس فدراســیون دوومیدانی انتخاب شد. تعداد اعضای 
مجمع ۶۰ نفر بود.

عباســعلی مدیح نیز ۱۷ رای داشت و روح الله عسگری به همراه مهران تیشه گران هرکدام 
یک رای داشتند. یک رای هم باطل اعلام شد.

مهران تیشه گران، احسان حدادی، هاشم خزایی، مصطفی زرین افضل، هاشم صیامی، ایرج 
عرب، روح الله عسگری، و عباسعلی مدیح کاندیداهای نهایی ریاست فدراسیون بودند.

در ابتدای مجمع ایرج عرب، هاشــم خزایی و مصطفی زرین افضل انصراف دادند. هاشــم 
صیامی هم از اعضای مجمع خواست تا به احسان حدادی رای بدهند و سپس انصراف داد. 
محمد شــروین اسبقیان به عنوان نماینده وزارت ورزش و مناف هاشمی به عنوان نماینده 

کمیته ملی المپیک در این مجمع حضور داشتند.
در پایان انتخابات، احســان حدادی از مجمع درخواســت کرد که اعضای هیات رئیسه و 
بازرس فدراسیون در چند ماه آینده در مجمعی فوق العاده انتخاب شوند که اعضای مجمع 

رای موافق دادند.
حسین مطیعی پیش از این سرپرستی فدراسیون دوومیدانی را برعهده  داشت.

حواشی  درباره  فغانی  علیرضا 
ایران  فوتبال  در  پرونده  اخیر 

صحبت کرد.
به گزارش خبرآنلاین؛ پرونده فساد 
در فوتبال ایران و بازداشت خداداد 
افشاریان در ماه های اخیر جنجال 
بزرگی به راه انداخته است. علیرضا 
فغانی، داور بین المللی فوتبال ایران 
که این روزها در لیگ اســترالیا حضور دارد، در گفتگو بــا ویژه برنامه یورو ۲۰۲۴ آپارات 

اسپورت به این موضوع واکنش نشان داد.
او درباره بازداشــت خداداد افشاریان گفت: بعضی وقت ها عدو سبب خیر می شود. ایشان 
و کمیته اش که بعضی از اعضای آن کمک داور و مثلا دوســتان من بودند، اســم من را از 
لیســت بین المللی خط زدند. یک کار بدی که خیلی من را ناراحت کرد این بود که شما 
اسم من را از لیست بین المللی خط زدید، هم قسم شدید چیزی تا ۲ هفته نگویید که آب ها 
از آســیاب بیفتد. خدا را شکر آن ها من را خط زدند که من شرمنده قولی که دادم که در 
زمینه بین المللی فقط برای ایران سوت زدم نشدم و آن ها من را خط زدند و من در استرالیا 
کارم را دنبال می کنم. فغانی افزود: من خوشحالم این برخوردها صورت می گیرد و امیدوارم 
برخورد درستی صورت بگیرد و مثل بعضی جاها نباشد که بگویند شما فعلا یک مدت در 
چشــم نباش تا بعد در جای دیگر بیایی. او در پایان گفت: در استرالیا تصمیم می گیرند و 
فردا صبح روی سایت است و کسی هم اعتراضی نمی کند. نمی دانم اینجا تفکر چیست ولی 
هر موقع از افشــاریان درباره من می پرسند، می گوید او برود دنبال زندگی اش و خوشحال 

باشد، من هم الان می گویم امیدوارم افشاریان هرجا هست از زندگی اش لذت ببرد.


